
 

Zpráva výboru TJ Sokol Sedliště na Valnou hromadu  4.2.06 

 
Váţení sportovní přátelé, 

 Dovolte mi abych Vás jménem výboru TJ přivítal na dnešní val- 

né hromadě. Program, který byl napsán na pozvánkách je následující: 
  1.Zpráva výboru o činnosti TJ v roce 2005 

   2.Zpráva o finančním hospodaření 

   3.Zpráva revizní komise 

   4.Plán činnosti na rok 2006 

   5.Diskuse  

   6.Volby od výboru a RK 

   7.Občerstvení a  promítání   

 
   Zapisovatelkou z dnešní valné hromady jmenuji Martu Horáko- 

vou a ověřovatelem zápisu . . . . . . . . . . . . . Na dnešní valné hromadě  

je přítomno ………členů. 

 Protoţe budeme na dnešní schůzi volit zástupce do výboru a RK, 

navrhuji tuto volební komisi: Nováková Laďka, Novák Pavel a Horák 

Ladislav, kdo je pro aby komise pracovala v tomto sloţení ……… 

Nyní Vás tedy postupně seznámím s činností naši TJ v loňském  

roce. První sportovní akcí loňského roku byl turnaj v Bowlingu, který 

se konal 8.ledna. Turnaje se zůčastnilo 24 soutěţích, mezi ţenami by- 

la nejlepší Radka Bocková, druhá byla Marcela Gregorová a třetí Mar- 

ta Horáková,mezi muţi byl nejlepší Jirka Vašek,před Tomášem Vomo 

čilem a Zdeňkem Mikuleckým.Před rokem, tehdy 5.února se konala  

Valná hromada,které se zůčastnilo celkem 39 členů. V témţe měsíci 

jsme navštívili 2x plavecký bazén v České Třebové . 

        5. března jsme jiţ pojedenácté uspořádali na Ţabárně v Nedošíně 

„Společenskou zábavu“.Přestoţe nebylo po delší době vyprodáno, lze  

úroveň zábavy hodnotit kladně. Pro naši TJ je také samozřejmě neza- 

dbatelný příjem do pokladny,který zejména díky bohaté tombole činil 

3 992 kč. Hudba V+P+Z nám vloni oznámila, ţe nemá na letošní sezo- 

uţ  volný termín, podařilo se nám nakonec zajistit hudbu z Hrušové na 

4. března,chci proto vyzvat ještě ostatní členy TJ aby pomohly organi- 

torům se sháněním cen do tomboly. 

 V měsící dubnu se konaly dvě brigády na hřišti v Močidlech , při 

kterých  byl proveden úklid, kácení starých švestek a výsadba nových  

stromků. Poslední sobotu v dubnu jsme uspořádali tradiční jarní po- 

chod, tentokrát na Hrádek u Ústí n. Orlicí, pěkného jarního počasí vy- 

uţilo 26 turistů, dovoz zpět byl zajištěn autobusem.  
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 Naopak velmi nepříznivé počasí zavinilo neúčast na tradičním 

pochodu Sloupenskými lesy.V neděli 22 . května se uskutečnil cyklis- 

tický výlet  na trase Sedliště-Sloupnice-Svatý Jiří-Brandýs n.O.-Cho- 

ceň a zpět.Přestoţe počasí bylo příznivé, účast cyklistů nebyla příliš 

hojná. 

 Nejbohatší na různé sportovní akce , byl měsíc červen. V sobotu  

4. června se konalo na hřišti v Močidlech sportovní odpoledne pro dě- 

ti a mládeţ v rámci Dětského dne. Sportovního zápolení  se zůčastnilo 

35 dětí.Hned následující víkend  jsme uspořádali  rovněţ tradiční dvou 

denní cykloturistický výlet.Tentokrát jsme zajistili ubytování ve stano- 

vém táboře v Budislavi. V pátek jsme se všichni na kolech přesunuli  

ze Sedliště do Budislavi, v sobotu ráno jsme asi hodinu vyčkávali co 

udělá počasí, nakonec jsme všichni vyrazili na celodenní cyklistický 

výlet při kterém jsme ujeli 46 a 52 km. V neděli uţ bylo překrásné slu- 

nečné počasí. Protoţe nám pobyt v tomto táboře vyhovoval počítáme 

s jeho vyuţitím i pro letošní rok. Na konci června jsme uspořádali tur- 

naj v minikopané, kterého se zůčastnilo rekordních 11  muţstev, turnaj 

se díky výborné organizaci vydařil,pro naši TJ byl úspěšný jak po spor 

tovní stránce, protoţe naši borci celý turnaj vyhráli, ve finále zvítězili 

suverénně 4:0,tak po stránce ekonomické, protoţe jsme vydělali 3,5 

tis. Kč. V měsíci červnu se uskutečnila ještě jedna neplánovaná akce a 

sice výměna schodu u boudy na hřišti, všem kteří se této akce zůčast- 

nili patří poděkování. 

Nyní budu pokračovat zprávou o další činnosti našeho oddílu v minik 

pané.Ještě jsme se zůčastnili turnaje v Kornicích,kde jsme skončili na 

pátém místě .Pravidelně se zúčastňujeme I.ligy minikopané  v Litomy- 

šli.V sezoně 2004/2005 jsme  obsadili v konečném pořadí 6.místo a po 

podzimní části jsme zatím na sedmém místě, doufejme ţe se na  jaře 

naši borci zlepší a naváţí tak na sezonu 03/04,kdy tuto soutěţ  vyhráli. 

Chtěl bych tímto oddílu minikopané za jeho úspěchy poblahopřát. 

Rovněţ samostatnou část zprávy věnuji aktivitě našich děvčat, 

která dala i vloni dohromady dvě druţstva vybíjené a jiţ šestým ro- 

kem  také reprezentují našiTJ. V zimním období jezdí pravidelně tré-

novat do tělocvičny v Č.Heřmanicích a v letním období vyuţívali k 

tréninku naše asfaltové hřiště. Koncem května se zůčastnili turnaje v 

Tisové kde si vedli velice dobře a v konečném pořadí turnaje obsadili 

druhé a páté místo (nebýt průtrţe mračen mohlo to být moţná ještě 

lepší). V záři se opět obě druţstva zůčastnila turnaje v Českých Heřma 

nicích,kde obsadila  třetí a páté místo. Takţe rovněţ všem dívkám a 

ţenám, která nás vloni tak úspěšně reprezentovala blahopřeji. 
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Nyní budu pokračovat opět chronologicky. V srpnu jsme se opět  

zůčastnili Mistrovství republiky v pivním triatlonu,tentokrát v Chrous- 

tovicích.Pro ty kteří náhodou neví o jakou soutěţ jde,vysvětlím ţe nej-

prve musíte ujet 40 km na kole, potom uběhnout 4 km a nakonec vypít 

čtyři lahvová piva. Naše účast byla tentokrát méně početná,v soutěţi 

jednotlivců bylo na startu 24 závodníků a my jsme zde měli tři zástup- 

ce. Michal Sedláček zvítězil potřetí za sebou,ale tentokrát jen tak tak, 

vyhrál totiţ pouze se dvouvteřinovým náskokem.  Já jsem skončil na 

19místě a Petr Soukup byl dvacátý.V soutěţi druţstev, kterých bylo na 

startu devět jsme tentokrát měli pouze jedno druţstvo.Michal si přive- 

zl z Liberce kamaráda Františka Landu, vynikajícího běţce, ten také 

absolvoval soutěţ jednotlivců kde skončil desátý. Další sloţení druţs- 

tva bylo jasné – Michal znovu absolvoval 40km na kole, dojel na dru- 

hém místě, jiţ zmíněná posila Fr.Landa potvrdil svoje běţecké kvality 

a dostal naši štafetu na první místo a na mě čekala poslední, zdánlivě 

nejlehčí disciplina,ovšem těsně za mnou číhali další „skvělí“ pivaři v 

čele s Kantou.Michal mě povídá, táto snaţ se abychom zůstali alespoň 

na bedně, tak jsem se snaţil- a vypil čtyři piva za 3,5 minuty a první 

místo jsem udrţel,podotýkám ţe pouze s devítivteřinovým  náskokem. 

Pozor ve „své“disciplině jsem byl aţ třetí,Kanta měl čas 1,46 vt. Tak- 

ţe  naše mini výprava vezla z Chroustovi maximum a sice dvě první 

místa. 

 Krátce se zmíním o naši účasti na různých cyklomaratonech,Mar 

tin Jílek,tento rok zaměřil svoji sportovní aktivitu jiným a daleko ná- 

vnějším směrem a tak jsme 11.září  na startu nejznámějšího cyklomara 

tonu - Král Šumavy byli opět jen Michal a já. + dalších  1 232 závod- 

níků,kteří měli na výběr tři trasy150,200 a 250km, my jsme jeli tu nej- 

kratší 150 km.Pro mě závod skončil uţ na 7. kilometru, takţe jsem se 

ani nezpotil, prasklo mě totiţ uchycení zadníhokola v rámu a to je zá- 

vada na místě neopravitelná,přestoţe u mne hned zastavil servisní vůz. 

Nedovedete si představit jak jsem byl naštvanej,jedu autem 330 km do 

Klatov, zaplatím startovné, ubytování a potom se svezu 7 km,  za těch 

osm let co se těchto cyklomaratonů  zůčastňuji,to bylo poprve co jsem 

nedojel. Smůlu měl i Michal, který měl na 50km defekt, tím odpadl z 

 vedoucí skupiny, přesto dojel na pěkném 28. místě (z 649 startujících 

na této trati), v čase 4,36 h, coţ odpovídá průměru  33 km/hod  !!!!! 

 Ještě se chci zmínit o jednom členovi naši TJ,který úspěšně repre 

zentuje  v hokejovém oddíle HC Litomyšl.Je to Jirka Miki Mikulecký, 

který uţ čvrt století hraje hokej vLitomyšli a prošel všemi kategoriemi 

od nejmenších elevů aţ po dospělé, kde patří k nejlepším hráčům a 

svým důrazem v obraně si  dokáţe vţdy získat patřičný respekt.A prá- 
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ve v loňské sezone 04/05 dosahl HC Litomyšl jeden z největších úspě- 

chů v historii litomyšlského hokeje tím, ţe se stal přeborníkem I. Kraj- 

ské ligy Pardubického kraje. Tolik k účasti našich členů mimo naši or 

ganizaci. 

 Koncem září se uskutečnil pětidenní turistický zájezd do Vyso- 

kých Tater. Původní záměr a sice jet osobními auty jsme vzhledem k 

počtu přihlášených změnili a tak jsme nakonec jeli autobusem, účast- 

níků bylo 35 z toho 19 členů TJ. Vyjeli jsme ve středu o půl čtvrté rá- 

no a o půl jednácté jsme byli uţ na Štrbském plese, kde jsme všichni 

vystoupili a absolvovali tůru na „rozejití“.Chtěl bych říci, ţe jsem pro 

gram na ténto zájezd připravoval velice pečlivě,na kaţdý den byly dvě 

varianty-lehčí a těţší. Nečekal jsem ale,ţe hned první den si pouze tři 

účastníci vyberou lehčí variantu a ostatní absolvují těţší trasu, podle 

průvodce to bylo 19 km, ale s převýšením 700m a mělo na to stačit 6,5 

hod. – podle průvodce a také podle mých dlouholetých zkušenosti. 

Takţe někdo tůru na trase Štrbské pleso-Popradské pleso- výstup na 

Ostrvu-Batizovské pleso-Sliezský dom-Smokovec, absolvoval v poho- 

dě, někteří došli poněkud déle ,uţ potmě a lehce znaveni. Podstatné je, 

ţe nám aţ na menší přeháňku přálo počasí došli všichni a ţe jsme se  

obešli bez pomoci HS. Potom jsme odjeli do Staré Lesné, kde jsme mě 

li zajištěno ubytování na dvou místech,většina 29 v chatě Felica. Rych 

le jsme se ubytovali a lehce zdolali první sud piva .Ráno nás autobus  

přes problémy s baterkami odvezl doTatranské Lomnice k lanovce,vy- 

jeli jsme na Skalnaté pleso, kde jsme se opět rozdělili, tentokrát to by- 

lo uţ na poloviny.“béčkaři“vyjeli další lanovkou do Lomnického sedla 

a potom sešli po magistrále na Hrebienok. „ačkaři“ vystoupili na Sviš- 

ťovku, sešli do údolí Zeléného plesa, kde se občerstvili na chatě a doš- 

li potom do Tatranské Lomnice, s uspokojením jsem konstatoval, ţe 

obě skupiny byly s programem  spokojeni, večer jsme opět lehce zdo- 

lali sud piva. V noci se bohuţel změnilo počasí, ráno pršelo a tak jsme 

odjeli autobusem do historické Levoče, potom jsem se vrátili zpět do  

Lomnice, někteří si prohlédli městečko, povozili se na bobové dráze,  

vyuţili krytý bazén i saunu ve Staré Lesné a někteří absolvovali velice 

náročnou tůru po místních restauracích.Přitom stačili zařídit dovoz ješ 

tě jednoho sudu piva, protoţe jsem měl špatný odhad a vzal na čtyři 

večery tři sudy piva, na vysvětlenou nezúčastněným –řidiči museli při- 

vést nové baterky do autobusu.Takţe večer jsme opět zdolali další sud 

piva. Ráno sice nepršelo, ale bylo zamračeno . Přesto téměř všichni na 

sedli do autobusu, odjeli jsme do Smokovce, potom lanovkou na Hre- 

bianko, odkud jsme se vydali nejprve  na Zamkovského chatu, odtud 

se někteří vrátili , ale 23 nás pokračovalo  dál a v mlze a drobném deš- 
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ti došlo aţ na Teryho chatu, ta se nachází v nadm.výšce 2015 m, a asi 

od 1600m byl uţ napadaný sníh, takţe konec výstupu byl dosti nebez- 

pečný. Na chatě jsme se občerstvili a vrátili zpět po stejné trase, mu- 

sím se přiznat, ţe jsem měl obavu z toho aby někdo na zasněţených a 

mokrých kamenech neuklouzl a oddychl jsme si kdyţ jsme byli všich- 

ni v pořádku dole. Poslední večer byl stereotypní, opět jsme lehce zdo 

lali sud piva. Ráno jsme se sbalili a odjeli autobusem na Štrbské pleso. 

Počasí nebylo nic moc, sice nepršelo ale nad 2000 m bylo zamračeno. 

Přesto se 15 účastníků vydalo na 6,5 hodinovou velice náročnou tůru 

s výstupem na Kriváň (2495m)-cituji z průvodce:namáhavá celoden- 

ná tůra, len pre zdatných turistov, prevýšeni je 1140m. Výstup probí- 

hal vcelku bez problémů ,v nadm. výšce 2 100m je pod Kriváněm roz- 

cestí, kde se šest účastníků rozhodlo dále nepokračovat  a po krátkém 

odpočinku začali sestupovat na Tři studničky-i oni zasluhují pochvalu 

za předvedený výkon.Zbytek nás absolvoval ještě asi třičtvrtě hodino- 

vý výstup na samotný vrchol Kriváně,bohuţel vynaloţená námaha ne- 

byla oceněna nádhernýmy výhledy, ale hustou mlhou. Já jsem zde byl 

uţ poněkolikáté, takţe vím jaké jsou z vrcholu výhledy,ale ostatních 

osm, kteří zde byli aţ na jednoho poprve jsem trochu v tomto směru li 

toval, ale co jsou všichni mladí, perspektivní a třeba to vyjde příště.Po 

nezbytném občerstvení a fotografování jsme zahájili rychlý sestup,aby 

chom byli včas dole a zbytek zájezdu na nás nemusel přiliš dlouho če- 

kat-podařilo se o půl třetí jsme se všichni sešli na Třech studničkách u 

autobusu. Abych  ale nezapomněl na „béčkaře“, většina z nich vyjela 

lanovkou na Solisko, devět z nich potom vystoupilo na Přední Solisko 

(2117 m), kde viděli to co my z Kriváně, takţe nic. Po návratu zpět si 

prohlédli okoli Štrbského plesa a na rozdíl od „áčkařů“ si mohli zajít i 

na oběd. Ve tři hodiny jsme tedy všichni odjeli domů a přestoţe byla  

neděle a tedy velký provoz, po deváte hodině jsme byli doma. Ještě  

několik poznámek na závěr, většina z Vás ví, ţe jsem o zájezdu do Ta- 

ter mluvil jiţ dříve a jsme rád, ţe se to podařilo. Mrzí mě, ţe nevyšlo 

zrovna nejlépe počasí,nebýt středy a čtrvrka tak to byla vůbec bída, já 

jsme maximalista, měl jsem vypracovaný program včetně map a časo- 

vého itineráře na kaţdý den. Ale je také pravda,ţe mohlo být ještě hůř. 

Také mne trochu mrzí, ţe kdyţ to bylo nakonec na autobus, ţe se nep- 

řihlásilo více členů TJ, cena zájezdu co se týče dopravy a ubytování(4) 

vyšla totiţ na 1 300 kč, členové TJ měli na to příspěvek 600 kč.Musím 

říct, ţe jsem byl maximálně spokojený s disciplinou,kdyţ jsem řekl, ţe 

ráno odjíţdíme třeba v sedm hod., tak se nečekalo a to mne příjemně  

překvapilo.Z minulosti znám případy, ţe se také někteří musí budit, ţe 

Petře Soukupe st.Hlavně jsem byl ale rád, ţe se snad všem účastníkům  
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výlet líbil, o čemţ snad svědčí to, ţe mě poslední večer předali tričko s 

podpisy všech účastníků a s věnováním : HORSKÝ VŮDČE DĚKU- 

JEME,s lehce ironickým dovětkem NIKDY TI TO NEZAPOMENE! 

Jenom dodám, ţe já Vám to  taky nezapomenu a ještě jednou děkuji. 

Vím,ţe tato část zprávy byla pro nezůčastněné přiliš dlouhá,ale v histo 

rii Sokola to byl první více jak dvoudenní a navíc zahraniční zájezd. 

  V měsicí říjnu byl ještě uspořádán jednodenní zájezd do Prahy, 

kde byla navštívena zoologická zahrada v Troji, zájezdu se zůčastnilo 

48 osob. 28. října jsme po delší přestávce uspořádali turnaj v nohejbal- 

le, kterého se za pěkného počasí zůčastnilo šest tříčlenných druţstev. 

 Prosinec byl na sportovní akce poměrně bohatý, 3x jsme byli v 

plaveckém bazénu v České Třebové, 1x jsme si byli zahrát Bowling, 

28. prosince se uskutečnil turnaj v hokejbale za účasti 32 hráčů, vítě- 

zem se stalo druţstvo ve sloţení Vomočil Tomáš, Škeřík Povel,Novák 

Pavel ml. a Macek Josef. Celodenní turnaj byl zakončen diskotékou 

v místní hospodě. 29. prosince se uskutečnil tradiční poslední pochod, 

pěkného slunečného, ale zimního počasí se zůčastnilo 30 osob, tento- 

krát jsme šli přes Kornice do Němčic s konečnou v restauraci místní- 

ho kulturáku. 

Ještě jednu číselnou informaci na závěr.Počet členů  nám utěšeně 

narůstá, v současné době máme zaregistrováno 136 členů, z toho je 90 

dospělých, 17dorostu a 29dětí. Protoţe je to více jak  polovina obyva- 

tel obce , zavazuje  to výbor a revizní komisi,k tomu aby se opět za- 

mysleli nad svoji činností, nenechali se odradit dílčími neúspěchy, 

pokračovali v dosavadní práci a navíc se snaţili naši činnost ještě roz- 

šířit.Vím, ţe se vţdy všechno nepovede ,ale tak uţ to v ţivotě bývá 

 Vzhledem k tomu, ţe končí tříleté volební období,chtěl bych po- 

děkovat všem členům výboru a revizní komise za jejich práci v minu- 

lém období,ale také chci poděkovat všem dalším členům TJ, mnohdy i 

nečlenům, kteří nám při zajišťování různých akcí pomáhali. 

 Přestoţe je uţ 4.února, přeji Vám do tohoto roku hodně zdraví 

a štěstí, s kaţdoročním přáním, tedy abychom se příští rok, opět ve 

zdraví sešli a děkuji Vám za pozornost. 

 

V Sedlištích 4.února 2006 

 

Diskuse: 

Poděkovat všem sponzorům, kteří nám v minulém roce pomohli věcně 

i finančně při Společenské zábavě, turnaji v hokejbale a zejména mini- 

kopané. Jejich jména byla zveřejněna při uvedených akcích. Navíc dě- 

kuji fi.truhlářství Schneider,která zdarma zhotovila nové schody k bou 
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dě na hřišti. Zvlášť chci poděkovat Obecnímu úřadu Sedliště,který zap 

latil další lavice a stoly na hřiště a navíc nám přispěl na činnost naši or 

ganizace. 

ještě Tatry: pochválit Denise-nejml.účastník-výstup na Kriváň, kdyby  

ssebou neměl brzdu,v podobě táty, tak by určitě došel aţ na vrchol 

- hláška Denise ve Smokovci-nikoliv šest piv,ale 13 

- škody po vichřici  

 

 

 

 
                                                    


